
Így élünk…

Programunk
az egység

Az evangéliumnak ezért az oldaláért születtünk, hogy elvigyük az 
egységet a világba, egységet Istennel és egységet minden 
emberrel.

De hogyan lehet egységet vinni valahová? Megértettük: 
kölcsönösen kell szeretnünk egymást, hogy Jézus jelen lehessen 
közöttünk.
S mivel Ő valóban közöttünk volt, korábban soha nem tapasztalt 
örömet éreztünk, új békét, lelkesedést; az ő fényét, mely utat 
mutat.

S mivel Jézus közöttünk volt az emberek megtértek körülöttünk, 
vagy újra hinni kezdtek ugyanazzal a hittel, amivel mi is hittünk; 
életkortól, társadalmi helyzettől vagy hivatástól függetlenül.

Jézus álma, melyet az Atyától kért a halála előtt, kezdett 
megvalósulni, „Atyám, legyenek mindnyájan egy”.

CHIARA LUBICH

A második világháború alatt 
Olaszországben,Trentóban
történt:
Az óvhelyen gyertyafénynél
olvastuk az evangéliumot.
Egyik nap János 
evangéliumából ezt a 
mondatot olvastuk:
„Legyenek mindnyájan egy”. 

Azt mondtam: „Ez lesz a 
programunk: azért élünk a 
világban, hogy mindenki egy 
legyen”.

„Legyenek mindnyájan egy” 
(Jn 17,21)

Igen, például minden tettünk előtt, 
kérdezzük meg magunktól, hogy az az 
egység építését szolgálja-e?

Pont ezekre a helyekre vigyük oda a 
meghallgatásban, figyelmességben
megnyilvánuló szeretetet: az 
iskolába, a családba, a sportba…

Tehetünk valami konkrét dolgot is 
az egység megvalósításáért?

Kiszínezek egyet minden 
alakalommal, amikor a béke 

hordozója voltam.

Sok hely van, ahol nem élnek 
békében, egységben.
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De én háborúkat, veszekedést, 
széthúzást látok nagyon sok 
helyen a világban.

Jézus ezzel az imával fordul az 
Atyához halála előtt.

Isten a családjának teremtette az 
emberiséget és úgy álmodta, hogy 
szeretetközösségben éljnek egymással 
és vele. Ezért kéri Jézus az Atyától azt 
az egységet számunkra, ami közöttük 
van.

Így igaz, ezért kell mindennap 
bizalommal megismételnünk az 
ő imáját.

Mit jelent: „Legyenek 
mindnyájan egy”?
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